
Tour Code: CAR-11

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

Huanglong Scenic Area
黄龙风景区

Huanglong Scenic Area
黄龙风景区

Selfie Panda Statue
熊猫自拍雕像

Selfie Panda Statue
熊猫自拍雕像

Jiuzhaigou
九寨沟

Jiuzhaigou
九寨沟

Giant Buddha
乐山大佛

Giant Buddha
乐山大佛

China
中国

8D6N
成都 / 九寨沟 / 黄龙 / 都江堰 /

中华大熊猫苑 / 乐山大佛
CHENGDU / JIUZHAIGOU / HUANGLONG / DUJIANGYAN /

GIANT PANDA BASE / LESHAN GIANT BUDDHA

01 Way High-Speed Train | 单程动车r



 九寨沟风景区 - 位于四川省阿坝藏族羌族自治州九寨沟县境内，地处青藏高原
、川西高原、山地向四川盆地过渡地带，南距成都市300多公里，是一条纵深
50余千米的山沟谷地，总面积64297公顷，森林覆盖率超过80%。因沟内有树
正寨、荷叶寨、则查洼寨等九个藏族村寨坐落在这片高山湖泊群中而得名。

九寨沟（平均海拔约2000-3200米左右）

 黄龙风景区 - 位于四川省阿坝藏族羌族自治州松潘县境内，主景区黄龙沟位
于岷山主峰雪宝顶下，以彩池、雪山、峡谷、森林“四绝”著称于世，是中
国唯一的保护完好的高原湿地，1992年被联合国教科文组织列为世界自然遗
产。

黄龙（平均海拔月3000-4000米左右）

 灌县古城 - 被誉为“山水入怀、生活道场”的灌县古城，以厚重的文化积淀
、特有的风土人情和浪漫的生活情调吸引四面八方的来客。灌县古城是一座
历史悠久千年古城，有着小成都之城之美称。古城规模尽显浓郁川西风格。

 中华大熊猫苑 - 又名"熊猫乐园"，“中国大熊猫保护研究中心都江堰基地“
。紧邻大熊猫栖息地世界遗产区域，整个基地参照国家绿色三星标准设计，
建筑与自然环境巧妙融合，为大熊猫创造了一个良好的生活环境。

都江堰

 乐山大佛 - 乐山大佛又名凌云大佛，大佛为弥勒佛坐像，通高71米，是中国最
大的一尊摩崖石刻造像。乐山大佛开凿于唐代开元元年（713年）。大佛左右两
侧沿江的崖壁上，身边还有两尊身高超过16米的护法天王像。

乐山

 宽窄巷子 - 由宽巷子、窄巷子、井巷子平行排列组成，全为青黛砖瓦的仿古四
合院落，这里也是成都遗留下来的较成规模的清朝古街道，与大慈寺、文殊院
一起并称为成都三大历史文化名城保护街区。现如今也是游客喜爱的步行街。

 文殊院 - 文殊院是成都市内保存最为完整的佛教寺庙，坐北朝南，建筑为典型
川西平原古建风格，主要为木构建筑。内部集禅林圣地，园林古建，朝拜观光
，宗教修学于一体。前来的信众很多，周边吸引了不少商铺驻扎。

成都

免责声明：必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

观光景点：

第一天 出发 a 成都 (机上用餐)

 入住酒店

第二天 成都 r 九寨沟 (早/午/晚)

 搭乘动车（二等座）前往黄龙九寨站
 松潘古城（不上城墙）

 九寨沟藏羌非遗博物馆

第三天 九寨沟 (早/午/晚)

 九寨沟风景区（含公共环保车）

 •  双龙海瀑布（新景观）

 •  树正沟（诺日朗瀑布、树正群海）

 •  日则沟（镜海、珍珠滩瀑布、五花海）

 •  则查洼沟（长海、五彩池）

第四天
九寨沟 b (100公里) 黄龙 b 
(307公里) 都江堰 (早/午/晚)

 黄龙风景区（不含上下行缆车）

 岷江河谷（车观）

 南桥长廊（夜景蓝眼泪）

第五天 都江堰 b (190公里) 乐山 (早/午/-)

 熊猫自拍雕塑（网红打卡地）

 中华大熊猫苑
 灌县古城
 张公桥美食街

第六天 乐山 b (160公里) 成都 (早/午/晚)

 乐山大佛（含游船）

 锦里古街
 东郊记忆文创园

第七天 成都 a 回程 (早/午/晚/机上用餐)

 文殊院
 宽窄巷子
 春熙路时尚步行街

第八天 抵达

✓ 6 早餐 / 6 午餐 / 5 晚餐
风味餐
★ 藏羌风味   ★ 老字号钟鸭子风味
★ 川菜风味   ★ 鸳鸯火锅（任饮任食）

酒店住宿（6 晚）
✓ 成都天府临空智选假日酒店或同级   x 1 晚
✓ 九寨沟万豪德尔塔酒店或同级   x 2 晚
✓ 都江堰上禾辰岳酒店或同级   x 1 晚
✓ 乐山乐上尽欢酒店或同级    x 1 晚
✓ 成都睿选酒店或同级    x 1 晚

推荐自费项目：九寨沟藏羌歌舞表演 + 熊猫邮局 (赠送熊猫明信片1张) + 交子之环 & 交子双塔夜景【人民币 380 /人】

注意事项：

1. 九寨沟景区内所有景点的停留时间，游览次序及观光地点，最终以景区公布为
准。沟内景点如因天气或其他情况或会做删减/停开，以景区公布为准，不作任
何补偿及退款，敬请见谅。

2. 如行程景点因天气或其他不可抗拒因素不对外开放，将改为其他景点游览

精简行程 ：

Pearl Shoal Waterfall
珍珠滩瀑布

Pearl Shoal Waterfall
珍珠滩瀑布

Wenshu Temple
文殊院

Wenshu Temple
文殊院

Chunxi Road Pedestrian Street
春熙路步行街

Chunxi Road Pedestrian Street
春熙路步行街



Disclaimer: Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

TOURIST ATTRACTIONS:

D1 DEPARTURE a 
CHENGDU (MOB)

 Check in hotel

 Take High Speed Train (Second Class) To
 Huang Long Jiuzhai Station
 Songpan Ancient Town City (Outlook)

 Jiuzhaigou Tibetan and Qiang
 Cultural Heritage Museum

D2 CHENGDU r JIUZHAIGOU
(B/L/D)

D3 JIUZHAIGOU (B/L/D)

 Jiuzhaigou Scenic Area (Included Buggy Car)
 •  Shuanglonghai Waterfall (New scenic spot)
 •  Shuzhenggou (Nuorilang Waterfall, Shuzheng 
    Qunhai)
 •  Rize Ditch (Mirror Lake, Pearl Shoal Waterfall, 
        Five Flower Lake)
 •  Zechawagou (Changhai Lake, Wucai Pool)

D4
JIUZHAIGOU b (100km) 
HUANGLONG b (307km) 
DUJIANGYAN (B/L/D)

 Huanglong Scenic Area
 (Exclude both way cable car)

 Minjiang Gorge (Out look)

 South Bridge

D5
DUJIANGYAN b (190km) 
LESHAN (B/L/-)

 Selfie Panda Statue
 Dujiangyan Giant Panda Base
 Guan County Ancient City
 Zhanggongqiao Food Street

D6
LESHAN b (160km) CHENGDU

(B/L/D)

 Giant Buddha (Include Boat ride)

 Jinli Ancient Street
 Eastern Suburb Memory

D7
CHENGDU a 
KUALA LUMPUR (B/L/D/MOB)

 Wenshu Temple
 Wide and Narrow Alley
 Chunxi Road Pedestrian Street

D8 ARRIVAL

HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)
✓ Holiday Inn Express Chengdu Tianfu or similar class x1 Night
✓ Jiuzhaigou Delta Hotels by Marriott or similar class x2 Nights
✓ Dujiangyan Shanghe Chenyue Hotel or similar class x1 Night
✓ Joy of Leshan Hotel or similar class   x1 Night
✓ Chengdu Minimax Hotel or similar class  x1 Night

✓ 6 Breakfast / 6 Lunch / 5 Dinner
Special Cuisine:
★ Tibetan Qiang Flavor    ★ Zhong’s Braised Duck Flavor
★ Sichuan Cuisine          ★ Yuanyang Hot Pot (Free Flow) 

JIUZHAIGOU (Average Altitude at 2000-3200M) 

 Jiuzhaigou Scenic Area - Jiuzhaigou is located on the Qinghai-Tibet Highland and 
the Chuanxi Highland, more than 300 kilometers to Chengdu city. Jiuzhaigou is a 
mountain valley more than 50 kilometers deep, with a total area of 64,297 hectares and 
more than 80% forest coverage. 

HUANGLONG (Average Altitude at 3000-4000M)

 Huanglong Scenic Area - Huanglong is located in Songpan, Sichuan Province, the 
main scenic area of Huanglong Ditch is located under the main peak of Minshan 
Mountain. Huanglong is famous for its colorful pools, snow mountains, canyons and 
forests, and is the only well-protected highland wetland in China, which was listed as a 
World Natural Heritage by UNESCO in 1992. 

Wide and Narrow Alley
宽窄巷子

Wide and Narrow Alley
宽窄巷子

 Songpan Ancient Town City
松潘古城

 Songpan Ancient Town City
松潘古城

DUJIANGYAN

 Guanxian Ancient Town - Guanxian Ancient Town attracts visitors from around the 
world with its heavy cultural background, unique local customs and romantic life style. 
Guanxian Ancient Town is a thousand-year-old ancient city with a long history, and is 
known as the city of small Chengdu. The scale of the ancient city shows the rich Sichuan 
style.

 Dujiangyan Giant Panda Base - It is also known as “Panda Paradise”. Close to the 
Giant Panda Habitat World Heritage Area, the building blends in with the natural 
environment, creating a favorable living environment for the giant pandas.

LESHAN

 Giant Buddha - Giant Buddha, also known as Lingyun Giant Buddha, is a seated 
statue of 71 meters high, and is one of the largest cliff stone carving statues in China. The 
Leshan Giant Buddha was excavated in the first year of the Tang Dynasty (713). On the 
cliffs along the river to the left and right of the Buddha, there are two statues of the Hufa 
Tianwang.

CHENGDU

 Wide and Narrow Alley - It consists of Kuan Alley, zhai Alley and Jing Alley arranged 
in parallel, all of which are green brick tiles with antique courtyard houses. It is also one of 
the more established ancient streets of the Qing Dynasty, and together with Daci Temple 
and Wenshu Temple, it is known as one of the three most protected historical and cultural 
sites in Chengdu.  Nowadays it is also a favorite pedestrian street for tourists.

 Wenshu Temple - Wenshu Temple is the most well-preserved Buddhist temple in 
Chengdu, facing south, with the typical ancient style of the Sichuan, mainly wooden 
buildings. The internal combines the ancient garden construction, worship, and religious 
cultivation.

Optional Tour : Jiuzhaigou Tibetan Qiang Song and Dance show + Panda Post (Free 1 pcs Panda Postcard)
            + Jiaozi Ring & Jiaozi Twin Towers Night View【RMB 380 /Pax】

Remarks:
1. The duration and visiting sequence of all scenic spots in Jiuzhaigou Scenic Area shall 

ultimately be subject to the announcement of the scenic area. If the scenic spots in the 
ditch are deleted of stopped due to weather conditions, the announcement of the scenic 
spots shall prevail without any compensation or refund.

2. If the scenic spot not open to the public due to weather or other irresistible factors, will be 
replaced by other scenic spot.

SCHEDULE

Yuanyang Hot Pot
鸳鸯火锅

Yuanyang Hot Pot
鸳鸯火锅

*Picture shown are for illustration purpose only
*图片仅供参考

*Picture shown are for illustration purpose only
*图片仅供参考



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

General Information 

 成都 CHENGDU 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

China   : +86

中国   : +86

10 CNY = MYR 6.50

10 元 = 马币 6.50

Voltage - 220 V

电压 - 220伏特

GD Partner:

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

类型 / Type B - 两脚扁型＋一圆型插头 / 
         2 flat blade pin + 1 round pin

类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat
         blade pin “V-shape”

Chinese Yuan - CNY
Renminbi - RMB
中国元  - CNY
人民币  - RMB

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Each individual are entitled to check in 1
luggage of not more than 20 kg and a hand
carry bag not more than 7 kg.

每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以
及托运行李不超过20公斤。

* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度

* Major credit cards such as Visa and Master 
   card are mostly widely used

Spring 春季
3月 – 5月
Mar to May
25℃ ~ 3℃

Summer 夏季
6月 – 8月
Jun to Aug
30℃ ~ 19℃

Autumn 秋季
9月 – 11月
Sep to Nov
24℃ ~ 3℃

Winter 冬季
12月 – 2月
Dec to Feb
10℃ ~ -3℃

A330

China - No time different with Malaysia

中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差


